

印鑑掛失止付暨更換新印鑑申請書

Application for Report-for-loss for Registered Seal
and Replacement into a New Registered Seal

編號
Code

※擇一勾選 Select a check

已於簽訂本申請書時，審閱並充分瞭解所附「臺灣土地銀行股份有限公司開戶總約定書」全部內容，亦願遵守約定條款。
At the time of signing this application, we have reviewed and fully understood the entire contents of the attached "Land Bank of Taiwan Co., Ltd. Account Opening General Agreement" and are willing to abide by the agreed terms.

已於中華民國 年 月 日事先攜回審閱（審閱期間至少5日），並願遵守約定條款。
We have reviewed in advance on _____, 20_____ (at least 5 days during the review period) and are willing to abide by the agreed terms.

申請人因喪失下列業務往來印鑑，申請辦理掛失止付登記並同時辦理更換新印鑑手續。如申請人為不實之申請致發生糾葛或使貴行蒙受損害時，申請人願負全部損害賠償責任，概與貴行無涉。茲附上新印鑑卡 份，請查收存驗，新印鑑並訂自中華民國 年 月 日啟用，舊印鑑同時註銷。如新印鑑啟用當日仍有用舊印鑑簽發之票據、取款憑條或其他約據憑證等，在貴行收到本申請書前已付款者，貴行不負責任，又本存戶並在貴行用舊印鑑所訂各種契約及擔保等仍屬有效。

Whereas the Applicant has lost the following registered seal for the business transaction below, the Applicant hereby duly applies for registration of report for-loss and stop from payment and for replacement into a new specimen registered seal. In the event that the Applicant proves to have filed a misrepresented application that leads to an impairment to the Bank, the Applicant agree to assume the responsibility for damage indemnity in full shall hold the Bank harmless and uninvolved. The Applicant herewith submits new specimen seal certificate card(s) in ___ set(s) and requests verification. The new registered seal starts to use on _____, 20_____ while the old registered seal is revoked at the same time. In the event that the negotiable instruments, withdrawal slips or other agreed vouchers issued with the old registered seals on the date on which the new registered seal is initiated into use while the Bank has granted payments before receipt of the present application, the Bank is not held responsible. In case of a deposit customer of the Bank, all contracts and guarantees affixed with the old registered seal remain valid.

貴行業依個人資料保護法第八條規定履行告知義務，申請人已充分瞭解本書表暨告知書之內容。茲因申辦存款業務之需，申請人 / 法定代理人 / 監護人 / 輔助人 / 代表人同意貴行向財團法人金融聯合徵信中心查詢「國民身分證領補換資料查詢驗證 (Z21)」及「通報案件紀錄及補充註記資訊 (Z22)」等資訊，貴行並得就該資訊為處理及利用。

The Bank has duly fulfilled the obligations of notification in accordance with Article 8 of Personal Information Protection Act. The Applicant confirms full awareness of the contents of these papers and the said notification.

We, the Undersigned Applicant / Statutory Agent / Guardian / Assistant / Representative agree that the Land Bank of Taiwan Co., Ltd. may turn to the Joint Credit Information Center to look into such information e.g., "Inquiry & Verification (Z21) for National Identity Certificate Issuance / Reissuance" and "Record and Supplementary Information for Cases in Notification (Z22) and the Land Bank of Taiwan Co., Ltd. may further put such information into processing and utilization.

此致 To

臺灣土地銀行股份有限公司
Land Bank of Taiwan Co., Ltd.

申請人 Applicant: (簽章)

證照統一編號 ID No.: (Signed with registered seal)

地址 Address:

存款種類 Categories of deposits:

帳號 A/C No.:

※本帳戶新印鑑啟用日期以原存行完成更換手續當日為準
※The date to initiate use of the new registered seal for the present account shall be the date on which the replacement procedures in the original bank of deposit are completed.

客戶簽名或蓋章：
Signature or seal affixed by the Customer:

收件日期 Date of acceptance: 中華民國 年Yr 月Mo 日Dy

核對申請人		核對申請人影像檔或印鑑卡資料(照片及簽名)		經辦	會計	主管	手續費
核對人員1	核對人員2	收件行	原存行				

辦妥印鑑變更手續應即於電腦印鑑系統更新資料。

中華民國 年 月 日

附單據 張

帳號			登銷代號	<input type="checkbox"/> 0.登錄/申請 <input type="checkbox"/> 1.解除/註銷 <input type="checkbox"/> 2.解除並更換 <input type="checkbox"/> 3.更換		
金額			止扣文號			
<input type="checkbox"/> P60B01	印鑑掛失或更換	<input type="checkbox"/> P60B17	暫時止付	<input type="checkbox"/> P61E16	購屋儲蓄存款戶	
<input type="checkbox"/> P60B02	存款人死亡	<input type="checkbox"/> P60B23	警示衍生帳戶	<input type="checkbox"/> P61E20	非媒體扣繳憑單申報	
<input type="checkbox"/> P60B03	存款人失蹤	<input type="checkbox"/> P60B24	警示聯防圈存	<input type="checkbox"/> P61E22	健保醫事專戶	
<input type="checkbox"/> P60B04	扣押存款	<input type="checkbox"/> P60B25	暫停自動化交易	<input type="checkbox"/> P61E23	併登存摺	
<input type="checkbox"/> P60B05	設定質權	<input type="checkbox"/> P61E01	綜存戶自動轉存	<input type="checkbox"/> P61E25	跨行手續費減免	
<input type="checkbox"/> P60B06	存摺掛失	<input type="checkbox"/> P61E09	放寬聯行取款限額	<input type="checkbox"/> P61E29	綜存戶存款質借	
<input type="checkbox"/> P60B12	警示帳戶	<input type="checkbox"/> P61E11	行員退休戶利息轉存	<input type="checkbox"/>	其他	
櫃員	登錄	交易序號	交易日期	帳號	摘要	+/- 金額

(電腦印證欄)

P60(業)

經辦

主管

注意事項:

Key points for attention:

1.申請人喪失原留印鑑申請掛失止付及更換者，應親自持雙重身分證明文件並填具「印鑑掛失止付暨更換新印鑑申請書」、新印鑑卡及帳戶開戶暨基本資料異動申請書辦理。

An Applicant who gets the registered seal lost and applies for annulment to stop payment and replacement shall duly handle the case with double identity certificate in person for verification and fill up "Application for Report-for-loss for Registered Seal and Replacement into a New Registered Seal"、new specimen seal certificate card and Application for Opening an Account and a Change in the Fundamental Particulars form.

2.存戶申請註銷掛失止付，應親持身分證件以原留印鑑填具註銷申請書。

A depositor who applies for cancelling an application for report-for-loss and stop from payment shall duly fill up the application for cancellation based on the archived registered seal and present his or her identity certificate in person for verification.

3.本注意事項未規定者，依有關法令及一般銀行慣例辦理。

Matters not specified in these key points for attention, if any, shall be duly handled in accordance with laws and ordinances concerned and the customs prevalent in the Bank.